
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 6.8.2012


Přednáška: Jan Chalupa – Postřehy ze Švédska

Diskuse:

1. J. Zajíc seznámil členy klubu s nedávnou korespondencí, rozeslanou dopisem 
distriktního guvernéra (pozvánky na rotariánské akce RC Poprad, RC Třebíč, ples 
v Praze s prvorepublikově laděnou vzpomínkou na hudbu Jaroslava Ježka). 
Upozornil rovněž na nové "Zásady pro uznávání nákladů", jejichž cílem je zvýšení 
hospodárnosti při využívání finančních prostředků).

2. L. Ženatý seznámil členy s dalším projektem Rotary, Jehož cílem je pomoc při léčbě 
dětí s atopickým ekzémem léčbou ve specializovaném sanatoriu u Mrtvého moře.. 
Zajímavým aspektem této pomoci  je také možnost darování nespotřebovaných 
nalétaných mil rotariánů u leteckých společností  ČSA a Sky Team ve prospěch 
dětských pacientů, cestujících do Izraele.

3. Z. Michálek podal stručnou informaci k pozvánce na Konferenci k etice podnikání, 
která se bude konat dne 5.12.2012 na zámku v Kuníně. Srdečně pozval všechny 
členy k účasti na této již tradiční akci propagující etické principy v podnikání. Požádal 
kolegy v klubu také o pomoc při propagaci formou osobní distribuce přihlášek těm 
vedoucím pracovníkům a manažerům, kteří by mohli být jejími účastníky.

4. Z. Michálek rovněž připomněl kolegům racionální přístup nového DG Alexandera 
Turkoviče jakož i 3 hlavní programové cíle obsažené v jeho programovém prohlášení 
při nástupu do funkce. Jsou to :

a) inovace služeb, tedy aktivit, které jsou základní devizou Rotary
b) posilování kvality klubového a meziklubového života
c) účinnější PR

5. A. Vojtasík upozornil na rostoucí rozdíl mezi příjmy a výdaji našeho klubu. Jednou 
z příčin je rostoucí věkový průměr členů, kteří po odchodu do důchodu platí nižší 
členský příspěvek. Náklady na příspěvky našeho klubu do pokladny Rotary 
International v Curychu i našeho Districtu 2240 přitom meziročně rostou a odvozují se 
pouze z počtu členů. Podle A. Vojtasíka chybí v pokladně RC za každé pololetí 
nejméně 10 tis. Kč. Navrhoval by  proto zvýšení členských příspěvků seniorských 
členů.

V diskusi na toto téma se objevily různé pohledy na možnost zvýšení příjmů klubu i 
na úsporu výdajů. Bylo dohodnuto téma probrat na příští jednání Boardu, a pokusit se 
navrhnout cestu k řešení.

6. L. Friedel tlumočil pozvání Vladimíra Rimmela, účastníka 2 akcí Rotary Sailing Week  
a provozovatele Vinného sklepa v Klimkovicích, k návštěvě spojené s presentací jeho 
archivu. Pozvání bude zřejmě s díky přijato pro některou z podzimních schůzek.

7. Přednášku na téma "Ikonografie" přednese na příští schůzce dne 13.8.2008 pan Petr 
Adámek.





J. Zajíc

 


